

TAIKOO+ “Bubble Fiesta” Mini Game Terms and Conditions

1. The promotion period for the “Bubble Fiesta” Mini Game (“This promotion”) runs from 1 October 2024 to 31 October 2024, both dates inclusive.
2. All LIVE+ members are eligible to play and earn points from this promotion. Only Official Members can enjoy points redemption of the Programme.
3. A game day of this promotion starts at 00:00 to 23:59 (GMT+8 Hong Kong Time) (“game day”).
4. Points are credited to the member’s account after the member confirms to earn points. The credited points are based on which game level the member completes: Level 1 – 10 points; Level 2 – 20 points; Level 3 – 30 points; Level 4 – 40 points; Level 5 – 50 points; Level 6 – 60 points; Level 7 – 70 points; Level 8 – 80 points; Level 9 – 90 points; Level 10 – 150 points.
5. There is no limit to the number of gameplays. Each member can earn points once a game day only during the promotion period. No points will be credited when the member completes game levels if he/she has already confirmed to earn points once on the game day.
6. Any personal data collected in respect of this promotion will be held by Swire Properties Limited in accordance with its privacy policy (<https://www.swireproperties.com/en/privacy-policy/>).
7. Insofar as is permitted by law, Swire Properties Limited, its agents, partners, or distributors will not in any circumstances be responsible or liable to compensate the winner or accept any liability for any loss, damage, personal injury, or death occurring as a result of taking up the reward.
8. Swire Properties Limited reserves the right to update and amend the Terms and Conditions at any time, without prior notice.
9. In addition to these Terms and Conditions, this promotion is subject to the LIVE+ Membership Programme Terms and Conditions. Please visit www.cityplaza.com for more details.
10. In the case of any dispute, Swire Properties Limited reserves the right of final decision.
11. In the case of any inconsistency or discrepancy between the Chinese translation and the English version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

TAIKOO+ 「Bubble Fiesta」小遊戲 – 條款及細則

1. 「Bubble Fiesta」小遊戲（「此活動」）推廣期由 2024 年 10 月 1 日至 2024 年 10 月 31 日。
2. 所有 LIVE+會員可參加此活動並賺取積分。唯正式會員可享用本計劃之積分獎賞。
3. 此活動以 00:00 至 23:59 為一個遊戲日（「每日」）並以 GMT+8 香港時間為準。
4. 每日實際存入會員賬戶的積分將根據會員完成關卡後並確認賺取積分為準 - 第 1 關 – 10 分；第 2 關 – 20 分；第 3 關 – 30 分；第 4 關 – 40 分；第 5 關 – 50 分；第 6 關 – 60 分；第 7 關 – 70 分；第 8 關 – 80 分；第 9 關 – 90 分；第 10 關 – 150 分。
5. 遊戲遊玩次數不限，每位會員僅可在此活動期間每日賺取積分一次。如果會員在當天已經確認賺取積分一次，即使會員再次完成關卡，將不能賺取積分。
6. 所有收集之個人資料將由太古地產有限公司按照其私穩政策保留（<https://www.swireproperties.com/en/privacy-policy/>）。
7. 在法律容許下，太古地產有限公司、其代理、夥伴或發行商將不含在任何情況下負責或有責任向玩家作出補償或接受因領獎而出現的任何損失、損壞、個人受傷或死亡之責任。
8. 太古地產有限公司有權不時更新及修改條款及細則而不另行事先通知。
9. 除本推廣之條款及細則，本推廣同時受 LIVE+會員計劃條款及細則之約束。請瀏覽 www.cityplaza.com。
10. 若有任何爭議，太古地產有限公司、參與商戶及銀行保留最終決定權。
11. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處，應以英文之解釋為據。